
 

 

 

 

 

 

 
 
 
 

 
‘s-Hertogenbosch, 3 augustus 2017 

 
 
Aan het college van Gedeputeerde Staten 
van Noord-Brabant 
Postbus 90151 
5200 MC ‘s-Hertogenbosch 
  
Onderwerp: schriftelijke vragen ex artikel 30 van het Reglement van Orde 
 
Betreft: Mindervaliden in Brabants openbaar vervoer 
 
Geacht college,  
 
Op vrijdag 14 juli 2017 hield CDA Brabant voor de tweede maal haar OV-race

1
. Het doel van de OV-

race is om door middel van een ludieke wedstrijd meer duidelijkheid te verkrijgen over de 
toegankelijkheid, kwaliteit en servicegerichtheid van het Brabantse openbaar vervoer. Dit jaar heeft 
CDA Brabant Noordoost Brabant aangedaan: in drie teams heeft een gemêleerd gezelschap 
geprobeerd de dorpen Haren, Mariahout en Olland / Boerdonk te bereiken.  
 
Tijdens de OV-race hebben de deelnemers diverse gesprekken gevoerd: met buschauffeurs, reizigers, 
medewerkers van vervoersbedrijven en medewerkers van de klantenservice van vervoerders. Het is 
duidelijk dat de ontwikkelingen in het openbaar vervoer het afgelopen jaar niet hebben stilgestaan: 
vervoerders hebben ervoor gekozen om minder drukke buslijnen te laten vervallen of over te laten 
nemen door bijvoorbeeld een Buurtbus. In Boerdonk is het buitengewoon sympathieke initiatief van 
een Dorpsauto in Boerdonk

2
 opgezet om het gebrek aan openbaar vervoer te compenseren.  

 
Ondanks deze middelen heeft CDA Brabant geconcludeerd dat, zodra men minder goed ter been is of 
wordt, het buitengewoon ingewikkeld wordt in onze provincie te reizen. Zo bleek tijdens de OV-race 
dat het niet mogelijk is om: 
 

• Als vereniging (bijvoorbeeld: scouting) de mindervalide kinderen mee op kamp te nemen; 

• Als mantelzorger je ouders mee te nemen op vakantie; 

• Als gezin je mindervalide kind op vakantie ‘zomaar’ mee te nemen in bus of tram; 

• Als mindervalide te reizen met de Buurtbus (ook niet als de reguliere buslijn is vervallen); 

• Als mindervalide spontaan een reis met het openbaar vervoer te ondernemen. 
 
Daarnaast is gebleken dat voorzieningen die zijn gecreëerd om mindervalide rolstoelgebruikers een 
alternatief te bieden voor het OV te duur zijn (een ritje van Boxtel naar Olland kostte aanvankelijk 
€45,-) of niet voldoende te gebruiken zijn (een Deeltaxipas is niet geldig buiten de woon-/werkregio). 
Helaas is ook gebleken dat het vervoeren van een  elektrische rolstoel met de buurtbus niet mogelijk 
is. Een elektrische rolstoel is namelijk te zwaar voor de rolstoellift. Dit is opmerkelijk aangezien de 
elektrische rolstoel al een begrip was voordat de buurtbussen er waren. 
 
CDA Brabant pleit voor een goede bereikbaarheid van stad én dorp in de gehele provincie en is van 
mening dat goede mobiliteit voor alle burgers van essentieel belang is voor de leefbaarheid en 
economische ontwikkelingen in alle regio’s.  
 
 
 
 

                                                 
1
 Voor een impressie van de OV-race, zie: https://storify.com/CDABrabant/cda-brabant-test-brabants-ov-tijdens-ov-race  

2
 “Dorpsauto Boerdonk”, zie: https://boerdonk.nl/4733/dorpsauto-boerdonk (geraadpleegd 28-7-2017). 

https://storify.com/CDABrabant/cda-brabant-test-brabants-ov-tijdens-ov-race
https://boerdonk.nl/4733/dorpsauto-boerdonk


 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
Het CDA heeft daarom een aantal dringende vragen aan het college: 
 

1. Is het college bekend met het feit dat het dus voor rolstoelgebruikers onmogelijk is om naar 
elke willekeurige plaats in de provincie Brabant te gaan? 

2. Bent u het met het CDA eens dat op vakantie gaan voor rolstoelgebruikers een probleem is? 
3. Bent u het met het CDA eens dat de ‘alternatieven’ voor het ov voor mindervaliden duur én 

inflexibel zijn?  
4. Wat is het college voornemens hier aan te doen?  
5. Is het college bekend met het ongeschikt zijn van de Buurtbus voor veel rolstoelgebruikers, 

met name de gebruikers van een elektrische rolstoel?  
6. Heeft u met vervoerders gesproken over ontwikkelingen en aanpassingen van de 

Buurtbussen? 
7. Kunt u aangeven hoe u dit probleem opgelost ziet op een zo kort mogelijke termijn? 

 
Wij zien de antwoorden op deze vragen graag tegemoet. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Namens de CDA-fractie, 
 
 
 
 
Ankie de Hoon 


